

Paušální daň 2023, 2024 – připraveno v legislativním procesu – konsolidační balíček – sněmovní tisk č. 488

Rok		2023			2024 připraveno v legislativním procesu – konsolidační balíček – sněmovní tisk č. 488		
Pásma		1. pásmo	2. pásmo	3. pásmo	1. pásmo	2. pásmo	3. pásmo
Záloha poplatníka v paušálním režimu CELKEM	1 + 2 + 3	6 208 Kč	16 000 Kč	26 000 Kč	7 498 Kč	16 745 Kč	27 139 Kč
Záloha – zdravotní pojištění	1	2 722 Kč	3 591 Kč	5 292 Kč	2 968 Kč	3 591 Kč	5 292 Kč
		minimální zdravotní pojištění OSVČ *	pojistné z pevně určeného ročního vyměřovacího základu podle § 3a/5 zákona č. 592/1992 Sb.		minimální zdravotní pojištění OSVČ *	pojistné z pevně určeného ročního vyměřovacího základu podle § 3a/5 zákona č. 592/1992 Sb.	
Záloha – sociální pojištění	2	3 386 Kč (2 944 × 1,15)	7 446 Kč (25 500 × 0,292)	11 388 Kč (39 000 × 0,292)	4 430 Kč (3852 × 1,15)	8 191 Kč (28 050 × 0,292)	12 527 Kč (42 900 × 0,292)
		minimální sociální pojištění OSVČ ** hlavní × 1,15	pojistné z pevně určeného měsíčního vyměřovacího základu podle § 14/3 zákona č. 589/1992 Sb.		minimální sociální pojištění OSVČ ** hlavní × 1,15	pojistné z pevně určeného měsíčního vyměřovacího základu podle § 14/3 zákona č. 589/1992 Sb.	
Záloha – daň z příjmů	3	100 Kč	4 963 Kč	9 320 Kč	100 Kč	4 963 Kč	9 320 Kč
		§ 38lk/7 ZDP			§ 38lk/7 ZDP		

* Viz přehled [VI./1. OSVČ – zdravotní pojištění](#).

** Viz přehled [VI./2. OSVČ – sociální pojištění](#).

Rozdělení do pásem pro rok 2023 v návaznosti na možnost paušálů			
Příjmy ročně/ výdajový paušál	80 %	60 %	40 %
do 1 000 000 Kč	1. pásmo – 6 208 Kč	1. pásmo – 6 208 Kč	1. pásmo – 6 208 Kč
	bez ohledu na zařazení do % skupiny		
do 1 500 000 Kč	1. pásmo – 6 208 Kč	1. pásmo – 6 208 Kč	2. pásmo – 16 000 Kč
	min 75 % příjmů s výdaji 80 % nebo výdaji 60 %		bez ohledu na zařazení do % skupiny
do 2 000 000 Kč	1. pásmo – 6 208 Kč	2. pásmo – 16 000 Kč	3. pásmo – 26 000 Kč
	min. 75 % příjmů s výdaji 80 %	min. 75 % příjmů s výdaji 80 % nebo výdaji 60 %	bez ohledu na zařazení do % skupiny